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HLAVNÍ MĚSTO PRAHA  

MAGISTRÁT HLAVNÍHO MĚSTA PRAHY  

KOMISE RHMP PRO ICT  

ZÁPIS  

z  jednání Komise RHMP pro ICT  

č.  02 ze dne 30 .  4.  2019 

Účastníci: 

Přítomni Ondřej Kallasch (předseda), Petra Burdová, Petr Říha, Michal Šorel, David 
Vorlíček, Jan Žáček, Zdeněk Zajíček, Markéta Horská (tajemnice) 

Omluveni Ladislav Tobiáš, Radomír Nepil, Jan Rambousek 

Neomluveni  

Hosté Ivo Vašíček, Petr Matuš, Jan Kolář, Michal Kopecký 

 
 

Program: 

1) Úvod O.Kallasch 

2) Centrální systém elektronického ověřování dokumentů dle nařízení eIDAS a 
jeho integrace do systému spisových služeb D.Vorlíček 

3) Aktuální stav koncových stanic uživatelů P.Matuš 

4) ESRI - nákup licencí SW produktu ArcGIS D.Vorlíček 

5) Smlouva o poskytování ICT služeb P.Burdová 

Projednáno:  

1) Úvod 

Jednání zahájil předseda komise O. Kallasch, představení jednotlivých členů komise. Hlasováním o 
programu jednání komise, návrhu zapisovatele a návrhu schvalovatele zápisu. Schválení hostů. 

Úprava programu jednání: 

 Vyřazení bodu „Rozvojový tisk Městské policie (ISMP)“ 

 Zařazení bodu „Smlouva o poskytování ICT služeb aplikace (OICT)“ 

Program jako celek: 

Hlasování: 7-0-0 (pro-proti-zdržel se). Schváleno. 

2) Centrální systém elektronického ověřování dokumentů dle nařízení eIDAS a jeho integrace 
do systému spisových služeb 

D.Vorlíček uvedl projednávaný bod, seznámil členy komise s dokumenty (návrh usnesení, oznámení o 

zrušení, důvodová zpráva, katalogové listy). 

Diskuze: 

M.Kopecký – rozdělení nadlimitní zakázky, řešení AD pro jednotlivé městské části – je nutné MČ 

informovat. Výčet provozních, procesních a technologických částí, které má OICT připravené? 
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Katalogové listy – životní cyklus karty (5 000tis – nedostatečný počet, 10 000 je celkový počet 

úředníků). Vydávání karet zajišťují pouze 3 pracoviště – nedostatečný počet. Problém elektronického 

pečetění. 

O.Kallasch- důvodem dekompozice zakázky je možnost využití OICT (in-house výjimka), celkové 

zlevnění zakázky. 

D.Vorlíček – základním cílem nového návrhu je využití vnitřních zdrojů, přehodnocení původní 

zakázky, změna režimu - návrh logických celků (katalogové listy). Pilotní provoz 1.8.2019.  MHMP má 

k dispozici vyjádření MVČR ohledně El. pečetění.  

Z.Zajíček – rušení a vypisování v rámci jednoho tisku,  proč je spojováno dohromady? Návrh na 

rozdělení ve věci zrušení zakázky a dále pak řešení samotné problematiky EIDAS. Následné 

projednávání s jednotlivými MČ. 

O.Kallasch- je to v jednom tisku aby bylo patrné, co bude po zrušení následovat. 

P.Burdová – vyjednaná smlouva o dodávce karet, které odpovídají EIDASU, jsou připraveny 

katalogové listy, probíhá diskuze nad počtem i umístěním jednotlivých pracovišť. Do konce května 

finalizace katalogových listů. 

O.Kallasch – je možné povýšit VZMR. 

Z.Zajíček – přidat návrh pro předložení smlouvy s OICT v rámci tisku RHMP, připravení pouze tisku na 

karty.  

M.Kopecký – návrh na vypuštění bodu dva, následné oslovení tajemníků ohledně jednotné koncepce 

IDM v rámci CMK. K bod 3 ponechat v nadlimitu (dodržení ZVZ) mezi tím jasná specifikace 

subdodávky od OICT.  

D.Vorlíček – aktuální návrh byl ověřen ze strany advokátních kanceláří.  Zohlednit stanovisko 

advokátní kanceláře 

Usnesení:  
Komise RHMP pro IT doporučuje Radě schválit tisk R-33022 pouze v rozsahu: 

 

I. bere na vědomí  

informaci o veřejné zakázce „Centrální systém elektronického ověřování dokumentů dle nařízení 
eIdas a jeho integrace do systému spisových služeb“, zadávané v dynamickém nákupním systému dle 
ustanovení § 141 zákona č. 134/2016 Sb., o zadávání veřejných zakázek, ve znění pozdějších předpisů 
(dále jen "ZZVZ“), uvedenou v důvodové zprávě. 

 

II. rozhoduje  

o zrušení zadávacího řízení na veřejnou zakázku„Centrální systém elektronického ověřování 
dokumentů dle nařízení eIdas a jeho integrace do systému spisových služeb“ v souladu s § 127 odst. 2 
písm. h) ZZVZ, neboť je v zadávacím řízení jediný účastník zadávacího řízení. 

 
Hlasování: 7-0-0 (pro-proti-zdržel se). Schváleno. 
 

3) Aktuální stav koncových stanic uživatelů 

P.Matuš uvedl projednávaný bod, prezentace stavu koncových stanic. Realizované aktivity s dopadem 
na koncové stanice, plánované aktivity. 
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Diskuze: 

J.Žáček – poštovní služby v rámci pořizovaných licencí E3, možnosti využití cloudového řešení? 

D.Vorlíček – nejvýhodnější řešení v rámci toho co MHMP potřebuje. 

I.Vašíček – přezkoumání možností využití balíku E3 v rámci MHMP. 

P.Říha –  návrh na odstranění bariér pro využití cloudového řešení, změna filosofie. 

P.Matuš – probíhá jednání s Microsoftem o možnosti využití služeb které jsou součástí E3. MHMP 
zavádí cloudové služby pro MČ (virtualizace MČ). 

D.Vorlíček – nutné zohlednit investice do nových DC, MHMP chce být poskytovatelem cloudových 
služeb v rámci celoměstské koncepce. Nabízíme již centralizaci SPS pro jednotlivé MČ. Ve vztahu k DC 
jsou poskytovány i další cloudové služby pro MČ. 

O.Kallasch – analýza využití možných cloudových služeb pro vlastní infrastrukturu. 

Z.Zajíček – e-Goverment cloud (ekonomický systém a spisová služba). 

Usnesení:  

 
I. Komise RHMP pro IT doporučuje odboru INF provést prověření možnosti využití cloudouvých služeb 
u již zakoupených licencí. 

 

II. V souladu se státní koncepcí využití cloudových služeb, připravit vlastní koncepci 

kontrolní termín: 30.9.2019. 

Hlasování: 7-0-0 (pro-proti-zdržel se). Schváleno. 

4) ESRI - nákup licencí SW produktu ArcGIS 

D.Vorlíček uvedl projednávaný bod, seznámil členy komise s tiskem R-32676.  Odůvodnění JŘBU jsou 
součástí důvodové zprávy.  Základní geografická platforma. 

Diskuze: 
Z.Zajíček – Digitalizace stavebního řízení, vznik digitální technické mapy. Praha buduje tuto mapu. 
Celostátní koncepce ke vzniku technické mapy.  
D.Vorlíček – v rámci JŘBU je k dispozici znalecký posudek. 

 
Usnesení:  

 
Komise RHMP pro IT doporučuje Radě schválit tisk R-32676 

Hlasování: 7-0-0 (pro-proti-zdržel se). Schváleno. 

5) Smlouva o poskytování ICT služeb 

P.Burdová uvedla projednávaný bod, seznámila členy komise se smlouvou o poskytování ICT služeb a 
návrhem tisku do RHMP. 

Diskuze: 
P.Burdová – vypořádání emailových dotazů p.Šorela, zašle též písemné vyjádření.  
D.Vorlíček – stanovit vhodný rámec smlouvy např. pro a webové mobilní aplikace. 
J.Žáček – finanční rámec na 5 let zatím není řečeno co bude ve scope projektu, objednávky již nejsou 
řešeny „veřejnou formou“. Evidence aplikací, které bychom tímto chtěli vyřešit (roadmapa). 
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Z.Zajíček – návrh na vyhledávání jiných nástrojů pro vývoj aplikací než má k dispozici OICT.  
O.Kallasch – záměrem je využívání OICT co nejvíce. 
 

Zasedání se uskutečnilo od 17:00 do 19:15 hod. 

 
Termín příštího řádného jednání byl stanoven na 21. 5. 2019 v 17.00 hodin, respektive dále pak každé 
druhé úterý v měsíci. 

Ověření zápisu: 

 Jméno Datum Podpis 

Zapsala Markéta Horská 30.4.2019  

Schválil Ondřej Kallasch   

 
 


